
Сенад Шепић је, такође у оквиру коментара на добијене одговоре, Савјету министара 

БиХ упутио сљедећу иницијативу: „Желим поново да упутим иницијативу Савјету 

министара БиХ да нам припреми и хитно достави овдје у Парламентарну скупштину 

информацију о европском путу и позицији наше земље у процесу приближавања ЕУ. Ја 

ћу овај пут то проширити и на НАТО.“ 

 

 Посланик Шепић изразио је незадовољство кашњењем у разматрању његове 

иницијативе поднесене 05. 10. 2012. године која гласи: „Представнички дом ПСБиХ 

обавезује Савјет министара БиХ да из средстава текуће резерве и из других грантова 

предвиђених за финансирање институција културе значајних за БиХ обезбиједи износ 

на нивоу из 2010. године за рад ових институција.“ У вези с тим, Колегијуму 

Представничког дома упутио је питање сљедећег садржаја: „Поднио сам иницијативу за 

финансирање институција културе значајних за БиХ, са посебним акцентом на 

Земаљски музеј. Након што је надлежна комисија упутила и затражила додатно 

мишљење од Савјета министара БиХ, та иницијатива је негдје нестала. Ја овим путем 

поново обнављам питање и иницијативу према Колегијуму Дома. Дакле, питам – шта 

је са овом иницијативом и апелујем на хитност њеног разматрања, поново не 

потцртавајући значај и позицију у којој се налазе институције културе. Ево понављам, 

са посебним акцентом на Земаљски музеј БиХ.“ 
 


